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الشيخ حازم صلاح أبو اسماعيل

حازم صلاح أبو اسماعيل

قبل ما يجي لك واحد في المطار بيقول لي بنك الطيارة مستلم مش عارف شنط جاية منين؟ من دبي ولا منين؟ عشرين مليون دولار
ومعي البوليصة معي صورتها المصريين دلوقتي بيحموا بلدهم - 00:00:00

هم اللي بيحموها. وانا الشيخ حازم صلاح ابو اسماعيل اهلا وسهلا شيخ حازم. اهلا بك يا الف مرحبا يا سيدي حياك الله الله يحفظك
دكتور عصام العريان. اهلا منور يا دكتور ربنا يبارك فيك يا رب العالمين اهلا - 00:00:12

حازم اسمح لي الدكتور عمرو علشان الوقت ربما آآ محدود شوية لكن انا الحقيقة يعني باسعد جدا كل ما اتكلم مع حضرتك. الله
يكرمك اه الاحداس اللي بتحصل النهاردة دي انا الحقيقة اولا لا علم لي بها من قريب ولا من بعيد ولا اعلم عنها شيء ولا علاقة لي بها

ولم - 00:00:32
عنها الا الان من وسائل الاعلام فقط او مش من وسائل الاعلام ناس قالوا لي ان وسائل الاعلام بتقول. نعم. وانا في الطريق ولا علم لي
باي شيء وبالعكس بقى كمبدأ مستقر دائم العنف ضد المنشآت شيء مستهجر ومدان دائم ما فيش حاجة اسمها عنف ضد - 00:00:52

المنشآت. نعم. وبنفس القدر اللي ادنا به حرق مقرات الحرية والعدالة ولا ولا محافظ الشيخ احمد المحلاوي وجيت من بيوت الله.
ندين به في اي عنف ضد اي منشأة كائنة ما كانت هذه. لكن الحقيقة المشكلة هم. وحضرتك رجل محترم ربنا يبارك فيك. الله يكرمك.

يعني انه يبدو انه في - 00:01:12
في حالة تربص بشخصي انا. فتبقى موضة موضة بقى فرصة. اه فلان والحازمون والمش عارف ايه. ويبقى معنى كده بقى ان اي حد

في الشارع وهذا الكلام سواء صدر من الداخلية او صدر من الاعلام كل من خاض فيه بكلمة يساهم في - 00:01:32
لويس سمعة بما ليس له اصل من قريب ولا من بعيد. لابد ان اخوض انا ضده معركة قضائية كاملة. لانه في الحقيقة المسألة وصلت

لصورة صورة من تنفس البغضاء والكراهية. هم. وطبعا حضرتك نادي من هذا انا لا اقصد بالعكس حضرتك نموذج للانسان -
00:01:52

الموزون ربنا يبارك فيك عشان هو ده اللي الواحد شايفه ان الناس تتنفس حالة من الكراهية وتعدي النتيجة انه موسم بقى فربنا
يبارك فيك وان شاء الله القى حضرتك قريبا جدا بل يكون اول لقاء ان شاء الله ويعني يسعد بك احنا بكرة احنا - 00:02:12

احنا بكرة والله كنت اتمنى بس يا رب يلطف يا دكتور عمرو اولا لا احد له اولوية قبل حضرتك ابدا ابدا ربنا يكرمك لكن هي الفكرة ان
احنا الان في حالة رباط يعني وعايز اقول لحضرتك ان قمة التربص بالطريق الدستوري اللي موجودة دلوقتي - 00:02:32

دي بحيس والله يا دكتور عمرو بعض الشخصيات السياسية اللي اللي بيقولوا عليها مش عارف ايه وايه وايه لو اتقطع لهم بس فيديو
ان في كل مرحلة نقول لهم مسلا هنعمل انتخابات يقول لك مش هنخلي الانتخابات تمشي. حصلت انتخابات الرئاسة اول جولة يقول

لك مش هنخلي تاني مرة يمشي. يجي الدستور - 00:02:53
مش هنخلي الاستفتاء يمشي. طب الاستفتاء طب حتى لو الاستفتاء طلع مش هنمشي. ناس لو سبت لهم الدنيا يحرقوها. هم.

يحرقوها ويجب انهم يسمعوا قرباج من الشعب الحقيقة يفوقهم وهم قاعدين يجروه بهذه الصورة. وان شاء الله حضرتك -
00:03:13
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يعني ترفض ما يحدس الان امام ما حدس في حزب الوفد وما يحدس وما يحدس ومتوقع ان يحدس في صحف اخرى وجرائد
اخرى لكن آآ انا كان معي آآ حضرتك الدكتور صفوت بركات وقال لي ان احنا لما سألتم انتم كنتم ليه واقفين عن التيار الشعبي؟ قال

لي احنا بنعمل ده ردا على ما حدس امس مع فضيلة - 00:03:33
الشيخ احمد المحلاوي آآ لما تم محاصرته في مسجد القائد ابراهيم. فهل لكم كلمة توجهوها لهم يا آآ فضيلتك؟ خليني اتصل للدكتور

صفوت واشوف ايه الحكاية دي لان ده خبر برضو بسمعه لاول مرة. اشوف ايه الحكاية؟ انا ما اعرفش حاجة زي كده. لكن مع ذلك انا
ساوفي حضرتك - 00:03:53

عنصرين العنصر الاول انه لو كان لي قدر عند اي حد فانا اناشدهم مناشدة حارة انهم يكفوا عن اي نوع من انواع تهديد المنشآت ان
احنا الحقيقة يعني وان كان في ناس يستاهلوا يستاهلوا اضعاف - 00:04:13

كانوا عايزين يحرقوا مصر كلها. انما يجب ان نكف وان نعف عن مسل هزا تماما. هزه اول هزا اول عنصر. اما العنصر التاني فهو انه
مبدأ انه يحصل انه تستباح مسلا البيوت او المنشآت او المقرات او ما الى زلك. نعم. ده شيء - 00:04:33

يجب ان يستقر في وجدانا تماما انه مدان والا مش هنعرف نلاقي ارض نبني عليها بناء دستوري للبلد لازم الارض تستقر ولزلك
الجرايد الجرايد تتنفس كراهية رهيبة وبغضاء وظلم وافتراء لكن مع زلك مين - 00:04:53

يسمح انه تقتحم جريدة. فانا ارجو اما اللي حصل مع الشيخ المحلاوي امبارح ده فهذا امر يجب ان يقال ان بدءا من وزير الداخلية
الى كل وزارة الداخلية لن يعني لابد ان يسائلوا فيه فضلا عن البرادعي ولا حمدين صباحي ولا - 00:05:13

عمرو موسى ولا غيره لازم ايضا يسألوا في مثل هذه الامور اللي بتأتي نتيجة دعواتهم انه احتشدوا هنا ويروحوا هنا انما هذا اقول
مم. اياكم ان تتخطوا الحدود لان احنا عايزين ارض راسخة ثابتة محترمة. نبني عليها بناء - 00:05:33

دستوري ونخلص من اللي كنا فيه. نعم. واشكرك. يا شيخ حازم يا اخي مرحبا يا دكتور عصام وبتقول كلام صعب يا دكتور انا بضم
صوتي لصوتك لا يجب ان نستدرج اطلاقا لفعل ورد فعل يؤدي - 00:05:53

اهتزاز في البلد او فوضى كان يريدها مبارك ونزام مبارك. اللي كان بيقول انا او الفوضى. انا عايز حضرتك تقول كلام احسن من كده
واقوى من كده بكتير. ما ينفعش نسيب الكلام العمومي انت حضرتك يجب انه لما يقال مثل هذا لا انت تقول انه الشيء الذي لا يسبت

00:06:13 -
وسائل الاعلام ما تغنيش. هيقعدوا يغنوا علينا زي ما معتبرينا حيطة مايلة. لا انا انا كنت هطلب منك حاجة بسيطة جدا. التيار اللي

محازمون وانت كنت قلت انا هعمل حزب. هزا التيار يجب ان ينتظم في حزب فعلا. لكي يكون له قيادة ورأي - 00:06:33
هيكل بحيس ما حدش يلصق به اي اتهام زالم في اجهزة الاعلام او غيره. ده نقطة مهمة احنا اتممنا اعداد الحزب. مم. ونحن الان ان

شاء الله بازن الله بنجتهد جدا - 00:06:53
في اننا نعلن اذا تمكنا قريبا اننا باذن الله سنخوض الانتخابات البرلمانية على مية في المية من مقاعد جمهورية بازن الله تعالى

وقوائمنا جاهزة. يعني مش هتسيبوا لنا حاجة احنا حرية وعدالة ولا ايه يا استاز حازم؟ هتنافسونا طب احنا راضيين بالمنافسة
الشريفة - 00:07:09

اهو هننافسكم احنا مش عاجبنا احنا رأينا ان انتم في الحقيقة بتسمعوا كلام الليبراليين زيادة عن اللزوم وبتسمعوا كلام العلمانيين
زيادة عن اللزوم والنتيجة ان درجة الاستمساك نفسها احنا مدايقين انها مش موجودة. ما فيش الاصل احنا عايزين ننقز البلد. احنا -

00:07:29
في حب مصر يتنافس المتنافسون يا اخ حازم. في حب مصر وفي سبيل استقرارها وتنميتها. ومكانتها العالية يتنافس رسالة الشيخ

حازم تكون وصلت الى جميع يعني الموجودين يعني ازن الرسالة واضحة جدا استأزن حضرتك انا وان شاء الله - 00:07:49
موفقين وربنا معكم يا رب. شكرا جزيلا. شكرا جزيلا. شكرا جزيلا هزه المداخلة - 00:08:09
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